Multi-Stand Literature Dispenser

fill i

*WXHXD

*W X H X D

*WXHXD

(E) 2 Channel

An ideal brochure stand that allows various different models for indoor use. The channels on both sides of the central pole hold single or double sided frames and shelves alone or all at the same time. The frames are suggested either in 30 mm profiles to be used in both portrait or landscape position. The powdercoated steel shelves are 1,2 mm thickness, and the clear acrylic shelves are 4 mm clear acrylic. Each shelf has 2xA4 capacity.

(D) 2 Kanäle

Ein idealer Prospektständer der Ihnen verschiedene Variationen für den Inneneinsatz bietet. Die Kanäle an beiden Seiten des Mastprofils halten Einoder Doppelseitige Rahmen sowie einzelne oder mehrere Ablagen gleichzeitig. Für die Rahmen werden 30 mm Profile empfolen. Die pulverbeschichteten Metalablagen sind 1,2 mm stark, während die transparenten Acrylablagen 4 mm stark sind. Jede Ablage hat eine Kapazität von 2xA4.

